



BREUIL-CERVINIA

1 In Breuil-Cervinia you can go helicopter skiing in the summer on the Plateau Rosa. Snowboarders will find heaven in the Snow Park at an altitude of 2800 metres. The après ski (after skiing) offers a vast range of activities and shopping opportunities.

VALTOURNENCHE

2 Valtournenche, at the foot of the picturesque chain of the Grand Murailles, has a vast ski area with grandiose views of the Cervino. At the Cime Bianche, 2982 metres altitude, there is a connection to the Breuil-Cervinia and Zermatt ski areas.

For off-piste, ski teachers and alpine guides can take you along trails leading all the way to Val d'Ayas. Cross-country skiing excursions and ski mountaineering are the main features in the Cheneil basin too.

TORGNON

3 Torgnon is ideal for family holidays: it offers beautiful medium length downhill runs with all kinds of difficulty ratings. Cross-country skiers may choose between trails built to competition standards and the "Grandes Montagnes", a long panoramic loop meandering across forests and clearings and where, all of a sudden, the grand view of the Cervino comes into sight. The resort also offers a winter fun park with 2 conveyor belts and a self-timing trail.

BREUIL-CERVINIA

1 In Breuil-Cervinia gehört auch ein Helikopter Service zum Angebot für den Wintersportler und im Sommer ist das Plateau Rosa ein beliebter Treffpunkt für die, die auch im Sommer nicht vom Skisport lassen können. Die Snowboard Fans finden in 2800 m Höhe mit dem Snow Park ihr Paradies. Zahlreiche Attraktionen und ein vielseitiges Angebot in den Geschäften laden zum Après Ski.

VALTOURNENCHE

2 Valtournenche unterhalb der malerischen Bergkette der Grandes Murailles ist ein riesiges Skigebiet mit Blick auf den Monte Rosa. In 2982 m Höhe von den „Cime Bianche“ aus beginnt die Verbindung zum benachbarten Skigebiet Breuil-Cervinia und Zermatt. Die Skilehrer oder Bergführer begleiten Sie gerne auf Ausflüge außerhalb der Pisten bis hin zum Val d'Ayas. Auch die Mulde von Cheneil ist ein beliebtes Gebiet für Skilangläufer oder Liebhaber von Ausflügen auf Ski.

TORGNON

3 Torgnon ist der ideale Ort für den Familienurlaub. Die mittellangen Pisten bieten unterschiedliche Schwierigkeitsgrade. Die Skilangläufer haben die Wahl zwischen Loipen für den anspruchsvollen Sportler oder den langen Ring „Grandes Montagnes“, der sich mit herrlichem Panoramablick auf das Matterhorn durch Wälder und malerische Lichtungen schlängelt. Der Winter Spielplatz mit seinen zwei Förderbändern und seiner Rennpiste ist auch dabei.



- (A) COL FENÊTRE
- (B) COLLET
- (C) BOIS DE CHANTORNÉ
- (D) N° 2 TAPIS ROULANTS
- (E) MONGNOD-CHANTORNÉ

20 KM 9 + 9,8 + 1,2

TORGNON · 12,9 · 3
7,5 KM



SCUOLA DI SCI PUNTA TZAN

Fraz. Mongnod - Place Frutaz, 17 - 11020 Torgnon
T - 0166 540076 - 338 5056496 • fax - 0166 540076
www.torgnon.net • puntatzan@tiscalinet.it

SCUOLA DI SCI TORGNON

Place Frutaz, 3 - 11020 Torgnon
T - 0166 540077 - 347 3154531 • fax - 0166 540077
www.scuolascitorgnon.com
info@scuolascitorgnon.com

Symbols Piktogramme



Cross-country ski
Langlauf



Downhill ski
Alpinski



Sledge
Schlitte



Summer ski
Sommer Ski



Snow Bike



Tennis courts
Tennisplatz



Squash



Heliski



Indoor Swimming pool
Hallenbad



Ice climbing
Eisklettergarten



Climbing wall
Klettergarten



Ice-Skating
Eislauf



Riding · Reiten



Winter trails
Verschneiteten Wegen



Snow-shoes
Schneeschuhen



Fitness



Snow park



Ski-touring
Skihochtouren



Curling



Sled Dog



Baby club



Kiteski



Childrenplayground
Kinderspielplatz



Bowling



Cinema
Kino



Disco
Diskotheek



Casino
Spielcasino



Rent ski
Ski Miete



Ski instructors
Skihlehrer



Mountain huts
Berghütten



Foyer De Fond



First Aid
Erste Hilfe



Self timing trail
Rennpiste



Paragliding
Paragliding



Snow mobiles
Motorschlitten



Hang gliding
Drachen



spa
Thermalbad



Travelator



Skilift



Chairlift
Sessellift



Cable-car
Seilbahn



Cableway



Hotel & n. of beds
Hôtel und Bettenzahl



Campings
Campingplätze



Farmhouses & n. of beds · *Bauernhöfe und Bettenzahl*



Bed and Breakfast
Übernachtung und Frühstück